



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 531

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1966**

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 531

1965

I. Nos. 7689-7709

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 14 April 1965 to 26 April 1965*

	<i>Page</i>
No. 7689. United States of America and Saudi Arabia :	
Exchange of notes (with appendix II) constituting an agreement relating to the establishment of a television system in Saudi Arabia. Jidda, 9 December 1963 and 6 January 1964	3
No. 7690. Denmark and India :	
Agreement on recognition of tonnage certificates of merchant ships. Signed at New Delhi, on 6 February 1965	23
No. 7691. United States of America and Dominican Republic :	
Co-operative Mapping, Charting and Geodesy Agreement. Signed at Santo Domingo, on 28 August 1964	35
No. 7692. United States of America and Kenya :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the Peace Corps (with related notes). Nairobi, 26 August 1964	51
No. 7693. United States of America and Yugoslavia :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to trade in cotton textiles (with annex and related letters). Washington, 5 October 1964	63
No. 7694. United States of America and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland :	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the use of Beane Field in St. Lucia. London, 20 August 1964	85
No. 7695. United States of America and Ceylon :	
Agreement for financing certain educational exchange programs. Signed at Colombo, on 29 August 1964	93

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 531

1965

I. N^{os} 7689-7709

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 14 avril 1965 au 26 avril 1965*

	<i>Pages</i>
N^o 7689. États-Unis d'Amérique et Arabie Saoudite :	
Échange de notes (avec appendice II) constituant un accord relatif à la création d'un réseau de télévision en Arabie Saoudite. Djeddah, 9 décembre 1963 et 6 janvier 1964	3
N^o 7690. Danemark et Inde :	
Accord concernant la reconnaissance réciproque des certificats de jaugeage des navires de commerce. Signé à New Delhi, le 6 février 1965	23
N^o 7691. États-Unis d'Amérique et République Dominicaine :	
Accord de coopération cartographique, hydrographique et géodésique. Signé à Saint-Domingue, le 28 août 1964	35
N^o 7692. États-Unis d'Amérique et Kenya :	
Échange de notes constituant un accord relatif au Peace Corps (avec notes connexes). Nairobi, 26 août 1964	51
N^o 7693. États-Unis d'Amérique et Yougoslavie :	
Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des textiles de coton (avec annexe et lettres connexes). Washington, 5 octobre 1964 . . .	63
N^o 7694. États-Unis d'Amérique et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'utilisation de l'aéroport de Beane Field à Sainte-Lucie. Londres, 20 août 1964	85
N^o 7695. États-Unis d'Amérique et Ceylan :	
Accord relatif au financement de certains programmes d'échanges dans le domaine de l'enseignement. Signé à Colombo, le 29 août 1964	93

No. 7696. United States of America and Costa Rica :	<i>Page</i>
Exchange of notes constituting an agreement relating to alien amateur radio operators. San José, 17 and 24 August 1964	107
No. 7697. Kenya :	
Declaration recognizing as compulsory the jurisdiction of the International Court of Justice, in conformity with Article 36, paragraph 2, of the Statute of the International Court of Justice. Nairobi, 12 April 1965 . . .	113
No. 7698. Belgium and Netherlands :	
Agreement for settlement of the Belgian-Netherlands financial disputes arising out of mutual claims originating from the Second World War and the German occupation. Signed at Brussels, on 6 January 1964	119
No. 7699. Jamaica and Federal Republic of Germany :	
Technical Co-operation Agreement. Signed at Kingston, on 16 December 1964	129
No. 7700. Jamaica and Federal Republic of Germany :	
Exchange of notes constituting an agreement providing for the services of a ceramist expert. Kingston, 3 February 1965	143
No. 7701. Belgium and Brazil :	
Cultural Agreement. Signed at Rio de Janeiro, on 6 January 1960	149
No. 7702. United States of America and Iran :	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Tehran, on 29 September 1964	163
No. 7703. United States of America and Republic of Viet Nam :	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Saigon, on 29 September 1964	183
No. 7704. United States of America and Paraguay :	
Agreement for financing educational exchange programs. Signed at Asunción, on 20 August 1963	197
No. 7705. United States of America and Union of Soviet Socialist Republics :	
Agreement relating to fishing operations in the northeastern Pacific Ocean (with chart). Signed at Washington, on 14 December 1964	213

	<i>Pages</i>
N° 7696. États-Unis d'Amérique et Costa Rica :	
Échange de notes constituant un accord relatif aux opérateurs radio amateurs étrangers. San José, 17 et 24 août 1964	107
N° 7697. Kenya :	
Déclaration reconnaissant comme obligatoire la juridiction de la Cour internationale de Justice, conformément au paragraphe 2 de l'Article 36 du Statut de la Cour. Nairobi, 12 avril 1965	113
N° 7698. Belgique et Pays-Bas :	
Accord ayant pour but de régler le contentieux financier belgo-néerlandais provenant des créances réciproques nées de la deuxième guerre mondiale et de l'occupation allemande. Signé à Bruxelles, le 6 janvier 1964	119
N° 7699. Jamaïque et République fédérale d'Allemagne :	
Accord de coopération technique. Signé à Kingston, le 16 décembre 1964	129
N° 7700. Jamaïque et République fédérale d'Allemagne :	
Échange de notes constituant un accord en vue de l'envoi d'un expert céramiste. Kingston, 3 février 1965	143
N° 7701. Belgique et Brésil :	
Accord culturel. Signé à Rio de Janeiro, le 6 janvier 1960	149
N° 7702. États-Unis d'Amérique et Iran :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Téhéran, le 29 septembre 1964	163
N° 7703. États-Unis d'Amérique et République du Viet-Nam :	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Saigon, le 29 septembre 1964	183
N° 7704. États-Unis d'Amérique et Paraguay :	
Accord relatif au financement de certains programmes d'échanges dans le domaine de l'enseignement. Signé à Asunción, le 20 août 1963	197
N° 7705. États-Unis d'Amérique et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Accord concernant la pêche dans le Pacifique nord-est (avec carte). Signé à Washington, le 14 décembre 1964	213